

Title (en)

Rolling vehicle, especially a tractor-compacto train, with centre-point steering.

Title (de)

Knickgelenktes Walzenfahrzeug, insbesondere Walzenzug.

Title (fr)

Véhicule cylindreur, notamment ensemble tracteur-compacteur, à direction à articulation centrale.

Publication

EP 0094467 A1 19831123 (DE)

Application

EP 82710029 A 19820514

Priority

EP 82710029 A 19820514

Abstract (en)

In this tractor-compacto train, a roller part 12 is connected to a wheel part 10 via a centre pivot steering with axis 24. The roller part 12 possesses a frame 14 having a crosspiece 20. The crosspiece 20 is connected to a connecting piece 22 and can be displaced laterally from a central position 70 relative to the connecting piece 22 by means of a drive device (hydraulic lifting motor or spindle drive). This makes it safer to compress sloping edges. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem knickgelenkten Walzenzug ist mit einem Radteil 10 ein Walzenteil 12 über ein Knickgelenk mit Achse 24 verbunden. Der Walzenteil 12 weist einen Rahmen 14 mit einer Traverse 20 auf. Die Traverse 20 ist mittels mit einem Verbindungsstück 22 verbunden und mittels einer Antriebsvorrichtung (hydraulischer Hubmotor oder Spindeltrieb) aus einer Mittelstellung 70 relativ zu dem Verbindungsstück 22 seitlich verfahrbar. Es wird dadurch eine gefahrlosere Verdichtung von Böschungskanten ermöglicht.

IPC 1-7

E01C 19/26; E02D 3/026

IPC 8 full level

E02D 3/026 (2006.01)

CPC (source: EP)

E02D 3/026 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2229813 A1 19741213 - RICHIER SA [FR]
- [X] FR 2210700 A1 19740712 - DOMENIGHETTI DOMENICO [CH]
- [A] DE 1193529 B 19650526 - ABG WERKE GMBH

Cited by

FR2602255A1; FR2709313A1; CN106080773A

Designated contracting state (EPC)

DE FR SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0094467 A1 19831123

DOCDB simple family (application)

EP 82710029 A 19820514